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A:Good morning.
早上好。

B:Ah, hello. Do you have a service for buying Traveller's Cheques?

噢，你好。你们这里有销售旅行支票这个业务吗?

A:Yes, we do. How can I help? I can give you a simple introduction, if you'd like?

是的，我们有此业务。我能如何为您效劳?如果您愿意的话，我可以给您简单地介绍一下?

B:That would be wonderful.

那太好了。

A:We usually recommend our clients buy US Dollar Traveller's Cheques, as they can be exchanged for local currency all over the world. They are certainly the most versatile.

我们通常建议客户购买美元的旅行支票，因为它们可以在世界各地兑换成当地货币。美元的旅行支票当然是最通用的。

B:But what if something happened to them? What would happen to my money?

但是万一它们出事了?我的钱会有什么问题吗?

A:As soon as you purchase your Traveller's Cheques from us，you are covered. No matter if you lose them or they are stolen, we will replace them promptly. All we ask is for you to write down the reference number of each cheque and keep it in a safe place away from the actual cheques. We will need that number if you need to make a claim.

只要从我们这里购买您的旅行支票，您就有保障了。不论是您丟了旅行支票还是它们被盗了，我们都会迅速地补发给您。我们所要求您的只是记下每一个旅行支票的编号，并且把它与旅行支票本票分开，放在安全的地方。如果您需要索赔，我们会要求提供这些编号。

B:OK,I'd like to purchase 500 US dollars worth of Traveller's Cheques, please.

好的，我要购买500美元旅行支票，劳驾。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net

- 6 -

